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1.4.Istorijski čas posvećen dr Mladenu 

Stojanoviću 

 

Povodom 117. godišnjice roĊenja i 71. 

godišnjice pogibije narodnog heroja dr 

Mladena Stojanovića odrţan  је istorijski 

ĉas i poloţeni vijenci ispred spomenika  

ovog legendarnog partizanskog 

komandanta.Vijence su poloţile delegacije 

SUBNOR-a , ustanova i sportskih društava 

koji nose ime dr Mladena Stojanovića, 

boraĉkih  organizacija ,  Grada  Prijedor i 

susjednih potkozarskih opština. 

 „Mladen je bio  ĉovjek za primjer, 

revolucionar  od najranije mladosti pa do 

kraja ţivota, najpopularnija liĉnost ustanka 

na Kozari, Krajini i mnogo šire i jedan od 

najhrabrijih boraca i rukovodilaca 

Narodnooslobodilaĉke  borbe. Zato je 

njegov je lik  ostao da ţivi u sjećanju 

zajedno sa slavom herojske Kozare“- rekao 

je   prisutnima predsjednik  gradskog  

SUBNOR-a Veljko Rodić. 

 

 
 

On je dodao da  je pred sadašnjim i 

budućim  generacijama zadatak da uvijek 

ĉuvaju i njeguju tekovine 

narodnooslobodilaĉkih ratova  potaknute 

njegovim  neizmjernim herojstvom. 

Direktor Doma zdravlja i ljekar po 

profesiji Slavica Popović je obraćajući se 

prisutnima podsjetila   da je Mladen 

Stojanović bio ĉovjek kojeg je iznjedrio 

ovaj grad i njegova Kozara . 

„Mladen je  njegovao univerzalne 

vrijednosti i principe i ono za šta se on 

borio to su i danas vrijednosti -sloboda, 

mir, pravda, ravnopravnost  i humanizam. 

Mi trebamo te ideale prenijeti na našu 

djecu,a prije svega njegovati sjećanje na 

borbu protiv fašizma ĉiji je Mladen simbol, 

poruĉila je Popovićeva.Ona je dodala  i da 

je veliki  Mladenov doprinos  bio razvoju 

zdravstva, sporta i kulture u predratnom 

Prijedoru, te da će se sadašnje generacije   

najbolje oduţiti najboljem sinu Kozare 

tako što će nastojati da grade  Prijedor kao 

mjesto  gdje će omladina imati svoju 

budućnost i  perspektivu. 

 

10.4.  Sjednica Skupštine grada 

 

Gradonaĉelnik Prijedora Marko Pavić 

najavio   je  na ovoj  sjednici Skupštine 

grada da će vjerovatno doći do pokretanja 

steĉaja u prijedorskom „ Vodovodu“ 

budući da su ovom preduzeću zbog duga sa 

struju od oko deset miliona KM, blokirani 

raĉuni u svih devet poslovnih danaka preko 

kojih posluju. 

"Moţda je u ovom trenutku jedino rješenje 

da Vodovod ode u steĉaj kako bi se 

naplatio dug za struju , jer bi u protivnom 

sav prihod u  ovom preduzeće slijedeće 

dvije godine bio usmjeren na izmirivanje 

duga  te u takvim uslovima preduzeće ne bi 

moglo da posluje“ izjavio je Pavić pred 

odbornicima Skupštine grada. 

On je dodao i da to nije najpopularnija 

mjera, ali da se nada da će rezultat procesa 

biti pozitivan. 

 "Vlasništvo grada su  rezervoari i velika 

postrojenja koji ne bi bili predmet steĉaja 

dok bi u steĉaj išla zgrada preduzeća i 

mašine.Mada je ovo  jedinstven sluĉaj da 

se na teret lokalnoj zajednici stavlja dug 

koji je nastao u vrijeme kada je preduzeće 
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bilo u vlasništvu Republike", kazao je 

Pavić.  

 

 
 

 On je najavio da i da će lokalna vlast 

pomoći da se ovo preduzeće osposobi za 

nastavak rada kroz projekte Crno Vrelo i 

Tomašica. 

 

 
 

Direktor "Vodovoda" Vlado Reljić 

obavijestio je javnost  da su   izvršnom 

presudom  Okruţnog privrednog suda 

Banjaluka po zahtjevu "Elektrokrajine" 

Banjaluka  blokirani raĉuni zbog duga od 

7,9 miliona maraka od ĉega je kamata 3,7 

miliona KM, a dug  je akumuliran od rata i 

poratnog perioda. 

 Na ovom skupštinskom zasjedanju 

odbornici su jednoglasno odluĉili da 

najviše priznanje grada Prijedora za 

2013.godinu  dobije preduzeće“ Inving 

invest inţenjering“, nagradu grada 

Udruţenje graĊana „ Don“, a da je poĉasni 

graĊanin Prijedora  postao i potomak 

ĉuvene porodice Stojanović, Mladen 

Stojanović.NagraĊenima, kao i nosiocima 

pohvala grada KUD „ Osman DŢafić“ i 

SPCPD „ Vila“ te zahvalnice  Gradskoj 

organizaciji Crvenog krsta i braĉnom paru 

Cunjak priznanja će biti uruĉena na 

sveĉanoj akademiji povodom Dana grada 

16.maja. 

 

 
 

Odbornici Skupštine grada Prijedor 

usvojili su danas i izvještaje o radu 

ustanova iz oblasti kulture za 2012.godinu 

(Pozorišta Prijedor, Galerije `96 i Centra za 

prikazivanje filmova) te inforamcije o radu 

ustanova iz oblasti kulture ( Narodne 

biblioteke „ Ćirilo i Metodije“ i Muzej 

Kozare). Usvojene su i informacije o radu 

o ostvarenim rezultatima rada SJB Prijedor 

i Izvještaj o radu Agencije za ekonomski 

razvoj „ Preda-PD“. 

 

 

1.4. Nastavlja se Projekat „ Pomoć za 

samopomoć“ 

 

Gradonaĉelnik  Prijedora Marko Pavić i 

predstavnik Udruţenja“ Progres iz 

Sarajeva potpisali su Memorandum o 

zajedniĉkoj implementaciji projekta „ 

Pomoć za samopomoć“  koji će biti 

proveden u partnerstvu sa njemaĉkom  

Fondacijom  „Wings of hope“ iz Minhena. 

 „Na taj naĉin će osam mladih ljudi iz 

Prijedora doći do svog liĉnog obrazovanja, 

a nadamo se i do zaposlenja. Mi smatramo 

da svaki obuĉen ĉovjek puno vrijedi i naš 

je cilj stvaranje uslova  što većeg 

zapošljavanja naših nezaposlenih mladih 

ljudi“, kazala je naĉelnica Odjeljenja za 

privredu i poljoprivredu Zinajda Hošić. 

Ona je potvrdila  da ovaj projekat 

sufinansiraju grad Prijedor i ova njemaĉka 

fondacija sa po 4800 eura, te da je ovo 
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nastavak projekta koji je realizovan tokom 

2012.godine kada je na podruĉju Prijedora 

šestomjeseĉnu obuku uspješno završilo 

sedam polaznika kod šest poslodavaca i 

koji su time dobili i radna mjesta. 

Predstavnik  Udruţenja „ Progres“   Elvir 

Ĉaušević je potvrdio da je cilj ovog 

projekta  da se mladima pruţi  prilika da se 

doobuĉe ili prekvalifikuju i za šest mjeseci 

steknu kvalifikacije kako bi bili 

konkurentni na trţištu rada , ostanu kod 

poslodavca ili lakše naĊu posao u 

budućnosti. 

 

 
 

"Cilj projekta je da se pomognu ne samo 

polaznici nego i poslodavci, da se da 

prilika ljudima od 18 do 35 godina koji 

aktivno traţe posao da  uz mentorstvo 

proĊu sadrţajnu praktiĉnu obuku i ostanu 

kod tih poslodavaca u radnom odnosu ili 

da budu konkurentni na trţištu rada", 

kazao je Ĉaušević. 

On je potvrdio i da je za sedam godina 

implementacije projekta podrţala doobuku 

345 mladih ljudi širom BiH koji su prošli 

od šestomjeseĉne do dvogodišnje doobuke. 

„U  projekat je   do sada uloţeno 500 000 

eura, a  najveći donator je Ministarstvo 

spoljnih poslova NJemaĉke, a  budţet za 

obuku 43 kandidata u 2012.godini iznosio 

je  ukupno 48 000 eura“-rekao je Ĉaušević. 

 

Promocija 4 nova autobusa 

„Autotransporta“ 

 

Prijedorsko reduzeće „ Autotransport“  

koje je do skoro bilo na rubu propasti sada  

je preduzeće u razvoju.Nakon što je Vlada 

RS otkupila “Autotransport” u steĉaju i 

vlasništvo prenijela na opštinu Prijedor , za 

nepunih godinu dana , svi radnici ovog 

preduzeća su zbrinuti  i poslovanje je 

krenulo uzlaznom linijom. 

 

 
 

Na prigodnoj sveĉanosti u krugu preduzeća  

promovisana  su ĉetiri nova autobusa   

visoke klase kineske marke „ Higer“. 

Gradonaĉelnik Marko Pavić je ovom 

prilikom istakao da je ovo sveĉani dan za „ 

Autotransport“ koji je, za razliku , od 

mnogih drugih preduzeća koji su nakon 

kupovine od strane drţave, umjesto u 

propast krenulo ka razvoju 

„Ovo je samo jedan dio onoga  što je 

uraĊeno u nepunih godinu dana otkako je 

preduzeće postalo opštinsko . Pored 

nabavki  novih  autobusa ,mi smo 

renovirali i autobusku stanicu, renovirali 

gradski terminal i osposobili tehniĉki 

pregled vozila kao i praonicu za autobuse i 

teretna vozila, a sada radimo na 

uspostavljanju jedne remontne radionice“  

kazao je Pavić. 

Direktor ovog preduzeća Branko Kljajić je 

istakao da preduzeće ima 48 radnika , te da 

su prema svim ostalim radnicima izmirene 

sve obaveze i da su se stvorili uslovi za 

prijem novih radnika 

„Osim prevoza putnika , u ovom preduzeću 

, ĉiji je stopostotni vlasnik grad Prijedor , 

obnavljaju se  i druge usluţne djelatnosti 

tako da se ukazuje potreba za prijemom 

nove radne snage“ kazao je Kljajić 

dodajući da je u krugu preduzeća 

organizuju manja sklapanja, remonti i 

tehniĉki pregledi autobusa. 

„Mi ne moţemo , u kratkom vremenu 

obnoviti sjaj nekadašnjeg „ Autotransporta 
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, preduzeća koje je imalo stotine autobusa, 

85 kamiona i 1200 radnika  i bilo jedno od 

najjaĉih firmi na prostoru bivše Jugoslavije 

, ali moţemo napraviti preduzeće  koji je 

samoodrţivo  i profitabilno , koje će se 

razvijati i zapošljavati naše graĊane „ 

dodao je Kljajić. 

 

 
 

On je dodao i da nove vozne jedinice ,  

otvaraju mogućnost  povratka na trţište , u 

javnom prevozu putnika i da će se već u 

maju prijaviti na novi tender za gradske 

linije kao i da postoje dogovori oko 

pokretanja novih meĊunarodnih linija i 

sopstvene turistiĉke agencije 

Prijedorski „ Autotransport“ za sada ima 

dvije gradske  , jednu podruĉnu i jednu 

republiĉku liniju., nema dugovanja prema 

dobavljaĉima i prema radnicima , pozitvno 

possuje ,a prosjeĉna plata bruto 1.000 

maraka. 

 

Podrška radu javne kuhinje 

 

Grad  Prijedor  sredstvima od 3750 KM 

nastavlja da podrţava rad  jedine javne 

kuhinje u Prijedoru koja je otvorena pri 

Udruţenju „ Hljeb ţivota“. Predsjednik 

ovog udruţenja Danko Malešević je 

potvrdio da su  ovim  sredstvima  

obezbijeĊeni obroci vikendom za 60 

korisnika ove javne kuhinje za naredna tri 

mjeseca. 

„Grad  Prijedor na ovaj naĉin već godinu 

dana podrţava rad javne kuhinje, tako što 

obezbijeĊuje sredstva za obroke i u dane 

vikenda kada kuhinja ne radi i kada se ne 

dijeli kuvani obrok“ rekao je Malešević. 

U Narodnoj kuhinji  ove humanitarne 

organizacije  za sve korisnike zagarantovan 

je obrok  do kraja godine i  od donatora ,a 

pored nabavke transportnog vozila za 

prevoz hrane , nada se i prošinju kapaciteta 

kuhinje. 

Inaĉe, javna kuhinja pri Udruţenju „ Hljeb 

ţivota“ dio je projekta   britanske 

nevladine organizacije „Misija bez 

granica“  sa kancelarijom u Mostaru.Grad 

Prijedor radi na otvaranju još jedne javne 

kuhinje u LJubiji koja je udaljena 12 

kilometara od Prijedora. 

 

Dan Češke besede   

 

Udruţenje Ĉeha „ Ţeška besed“ iz 

Prijedora organizovalo je tradicionalno 

druţenje pripadnika ove manjinske 

zajednice sa ĉlanovima sliĉnih udruţenja iz 

gradova RS  i Hrvatske  povodom dana 

Ĉeške besede Prijedor. Druţenje je poĉelo 

dokumentarnom izloţbom  otvorenom u 

Muzeju Kozare   pod nazivom „ 12 ĉeških 

svjetskih ĉuda“. Izloţbu je otvorio 

ambasador Republike Ĉeške u Bih Tomaš 

Sunjog  koji je tom prilikom istakao da je 

rijeĉ o ĉeškim spomenicima, taĉnije o 12 

ĉeških gradova koji su pod zaštitom 

UNESKA. 

 

 
 

Prva 3D projekcija u prijedorskom 

bioskopu 

 

U prijedorskom bioskopu  će od 7-9.aprila  

prvi put biti prikazan film u 3D tehnologiji 

- "Carstvo velikog Oza", po knjizi 

"Ĉarobnjak iz Oza", najavila je direktor 
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Javne ustanove Centar za prikazivanje 

filmova Safira Karahodţić. 

Ona je dodala da će ovaj film,  biti 

prikazan u saradnji sa "Oskar filmom" iz 

Banjaluke, te da će dnevno biti 

organizovane po ĉetiri projekcije i po 

cijeni ulaznice od 4 KM. 

Karahodţićeva je dodala da je ovo samo 

jedno od rješenja za projekciju filmova u 

digitalnoj tehnologiji te da će Bioskop „ 

Kozara“ uskoro imati i vlastitu digitalnu 

opremu. 

„ U toku je procedura nabavke nove 

digitalne opreme u 2D i 3D tehnologiji ĉije 

je vrijednost oko 138 000 KM te se nadam 

da ćemo do kraja ljeta biti u mogućnosti da 

ljubiteljima filmske umjetnosti ponudimo 

najnovije filmove u digitalnoj tehnologiji“ 

kazala je Karahodţićeva. 

 

Osnovan ogranak“ Prosvjete“ u 

Prijedoru 

 

Nakon višegodišnjih pokušaja , u Prijedoru 

je osnovan ogranak Srpskog prosvjetnog i 

kulturnog društvo "Prosvjeta". Predsjednik 

Gradskog odbora "Prosvjete" Branislav 

Kecman istakao je na  promociji 

novinarima izjavio  da je ovom gradu bilo 

neophodno jedno ovakvo društvo ĉiji je 

zadatak  da njeguje, baštini i ĉuva srpsku 

tradiciju od zaborava.  

„ Na š osnovni zadatak biće da se bavimo 

zaštitom i oĉuvanjem srpskih kulturnih 

dobara i obiĉaja i zaštitom  srpskog jezika  

i ćiriliĉnog pisma „rekao je Kecman. 

On je potvrdio  da je odrţana osnivaĉka 

skupština "Prosvjete" u  Prijedoru  i da je 

proces registracije završen u dogovoru sa 

centralom Društva iz Istoĉnog Sarajeva. 

 Srpsko prosvjetno i kulturno društvo 

"Prosvjeta" osnovano je  davne 1902. 

godine u Sarajevu . Nekada se  po svom 

znaĉaju duţe vremena nalazilo odmah iza 

Srpske pravoslavne crkve, a u nekim 

aktivnostima ĉak i prednjaĉilo. Društvu je 

u dva navrata tokom svjetskih ratova 

zabranjivan rad, u vrijeme socijalizma, 

1949. godine, samo je donijelo odluku o 

gašenju, da bi se obnovilo 1990. godine. 

Održani Dani cvijeća  

 

Na malom gradskom trgu u Prijedoru 26-

30.aprila odrţana je turistiĉko-privredna 

manifestacija „ Dani cvijeća“ koja je 

okupila osam   proizvoĊaĉa cvijeća sa 

podruĉja  Prijedor i  ovdašnje Komunalno 

preduzeće.Gradonaĉelnik  Prijedora Marko 

Pavić je istakao da je  namjera  gradske 

uprave , koja je već petu godinu  

organizator ove manifestacije,  

popularizacija  plasteniĉke proizvodnje  

cvijeća kao vid zapošljavanja. 

 

 
 

„Svi izlagaĉi koje smo obišli su zadovoljni 

ovim naĉinom prezentacije svoje 

proizvodnje jer pored toga što izlaţu ovo je 

prilika da u vrijeme sadnje cvijeća i 

ureĊenja dvorišta dosta svojih proizvoda i 

prodaju, kazao je Pavić. 

 

 
 

Šef Odsjeka za unapreĊenje poljoprivrede 

Tatjana Marić je potvrdila da će grad u 

toku 2013. godine za ukupnu plasteniĉku 

proizvodnju na površini od oko 30 hektara  

izdvojiti oko 37 500 KM. 

__________________________________ 
Izdavaĉ: Grad Prijedor 


